
Функціонування вищої освіти є
обовʼязковою  передумовою
розвитку  області  –  Юрій
Соболевський
Про це заявив перший заступник голови Херсонської обласної
ради-  керівник  виконавчого  апарату  Юрій  Соболевський  на
конференції трудового колективу Херсонської державної морської
академії.

«Пишаюсь  викладачами  цього  навчального  закладу.  Їх  чітка
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позиція та любов до своєї справи допомогла зберегти академію
для  студентів  і  продовжити  навчальний  процес  за  єдиною
українською програмою. Хай поки що і не у власних стінах, але
вірю, що як тільки безпекова ситуація в Херсоні покращиться,
колектив ХДМА і студенти повернуться в місто», – зазначив пан
Юрій.

Разом з тим, він відзначив, що функціонування вищої освіти є
обовʼязковою  передумовою  розвитку  області.  Якщо  не  буде
ефективного  освітнього  процесу  і  формування  кваліфікованих
кадрів,  то  ми  не  зможемо  заохотити  молодь  навчатись  та
лишатись на Херсонщині.

Юрій  Соболевський  подякував  всьому  викладацькому  складу  та
ректору Василю Чернявському за відмінну роботу.

«Як  і  раніше  будемо  продовжувати  підтримку  цього  вищого
навчального закладу та сприяти його розвитку», – відзначив
наостанок Юрій Соболевський.


